



二零一八年至一九年度學校通訊第四十七號
2018-2019/School Circular no.47

敬啟者：
To the Parents/ Guardians

「正向思維與溝通」講座
Positive Thinking and Communication Seminar

本校及家長素來重視道德情意教育，關顧學生身心健康，故輔導組將於2019年3月22日(星期五)舉辦家長講座，期望透過家校合作，讓家長更了解學童的情緒需要及處理技巧。是次講座家長可以自由參與，有關詳情如下：

As the College and parents have always emphasized moral education and have been expressing concerns over the emotional health of students, Guidance Committee will organize a seminar on Friday, 22nd March 2019, in hopes of allowing parents to understand more about students' emotional needs and the skills on tackling the related problems. Parents can attend the seminar voluntarily. Details are as follows:

日期：	2019年3月22日(星期五)
時間：	下午6時至7時
地點：	本校演辯廳
主題：	正向思維與溝通
對象：	家長
講者：	謝玲瑛姑娘(保良局教育心理學家)、陳珮欣姑娘(駐校社工)
內容：	(1) 認識「正向思維」 (2) 如何運用「正向思維」改善親子關係 (3) 提升子女抗逆力的方法

請家長簽妥回條後，囑咐學生於二月十五日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 15th February, 2019.

此致
貴家長/監護人
Thank you for your kind attention.

二零一九年二月十三日
13th February, 2019

輔導組啟
Guidance Committee



回條

Reply Slip

有關學校通訊第四十七號「正向思維與溝通」講座事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no.47 "Positive Thinking and Communication Seminar".

- 本人將出席家長講座，家長人數_____位。
I will attend the parent's seminar with _____ family members.
家長/監護人聯絡電話：_____
- 本人無暇出席家長講座。
I will not attend the parent's seminar.

此覆
輔導組
To Guidance Committee

學生姓名：_____
Student's name
班 別：_____()
Class
家長/監護人簽署：_____
Signature of Parent/ Guardian

二零一九年二月 日

Date: _____